附件Attachment：

2015上海市实验学校年度有影响力学生评选活动候选人推荐表
The candidate recommendation form for 2015 Annual InfluentialStudent in SES

【填表说明】form direction
1、 推荐或自荐方式均可，请参选人填写好推荐表，并认真整理相关材料，确保真实可靠。纸质表、电子版及相关材料（含5张以上相关照片：JPG文件不小于1M；鼓励提交其它资料:如视频.增加材料的生动性和说服力。）于12/7交班主任。
You can choose to either recommend yourself or somebody else. Please make sure the candidate fills in the form and prepares the relative materials. All the materials provided should be genuine. The form can be presented in paper or electronic form (not less than 5 related photographs, other  supporting materials are preferred).
2、 请签名确认所述材料真实有效，本表格可通过校园网通知栏下载，复印有效。
Please make sure the above presented materials are genuine. You can download the form through the school internet. Original or paper copies are valid.

	班级
Class
	
	姓名
Name
	
	学号 
Student Number
	

	性别 Gender M/F
	
	国籍Nationality
	
	联系电话Telephone 
	

	自我评估
Self Assessment
	你觉得自己在下列哪方面具有影响力，请单选  In which aspect bellow do you think you are influential. Please choose one bellow.
○道德风尚 　Morality　
○社会实践　Community immersion/Social activities
○学习能手　Study Achievement         ○ 技术特长  Technical Expertise 
○校园文化 CampusCultural　　        ○ 科研创新　Scientific Creativity　
○社团活动　Community activity /Club events　○其它 Others             

	影响力
自我陈述
Self statement
	这一年，你做了什么具有影响力的事？
The most influential thing you did
（简要叙述时间地点人物事件，200字）
(brief description of your imfluential thing,200 words)
	









                    签名Signature：            

	
	影响范围(知晓度)
(Impact you have)
	□ 班级(class)    □ 年级(grade)   □ 学校(school)
□其他(others)                         

	
	其它说明
Other explanations
	

	班主任意见
suggestions from class teacher
	年级组意见
suggestions from grade group
	部门意见
suggestions from  deans
	学校意见
[bookmark: _GoBack]suggestions from  school leaders

	
	
	
	



